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§ 10
Resultat från enkät om lekmöjligheter i Hjorthagen 
ÖST 2021/78

Beslut 
Östermalms stadsdelsnämnd godkänner redovisningen och lägger 
den till handlingarna.

Sammanfattning av ärendet 
Under de senaste åren har flera lekplatser rustats upp i den äldre 
delen av Hjorthagen och nya lekplatser har byggts i Norra 
Djurgårdsstaden. Förvaltningen är därför intresserad av vad de 
boende i Hjorthagen tycker om lekmöjligheterna för barn inom 
området. För att nå målgruppen vårdnadshavare till barn i 
Hjorthagen skickade förvaltningen ut en enkät till samtliga 
vårdnadshavare till barn på de åtta kommunala förskolor som finns i 
Hjorthagen.
Enkätresultatet visar att de svarande generellt är nöjda med 
lekmöjligheterna i Hjorthagen. Resultatet visar även att en stor del 
av de svarande inte har någon uppfattning om hur lekmöjligheterna 
för äldre barn är i området, eftersom enkäten riktats till 
vårdnadshavare med barn i förskoleåldern.
Resultatet från enkäten är ett av flera värdefulla underlag för fortsatt 
planering av nya lekplatser i Hjorthagen samt för genomförandet av 
åtgärder för att förbättra och utveckla befintliga lekplatser. Denna 
typ av underlag är särskilt viktigt i en stadsdel som Hjorthagen, där 
en omfattande stadsutveckling pågår.

Beslutsgång

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag.

Handlingar i ärendet
 ÖST 2021/78-2 Resultat från enkät om lekmöjligheter i 

Hjorthagen
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